

关于调整张家港网点营业安排的通知

尊敬的客户：

为配合做好新型冠状病毒肺炎疫情防控工作，更好保障客户生命安全和身体健康，汇丰银行（中国）有限公司张家港支行自 2022 年 4 月 13 日起暂不提供网点现场服务，恢复时间另行通知。请您留意我行官网及官方微信公众号以获取最新信息。

在此期间，如您有业务需求，建议您尽量通过网上银行、微信服务号等线上服务渠道办理相关业务。

如您对以上网点调整事宜有任何疑问，请咨询您的客户经理或致电汇丰中国工商金融服务热线 4008218878（工作日 9:00-18:00）。感谢您对我行的一贯支持。

如您有任何紧急问题，可联系我支行紧急联系人：史辰可 13771972130

感谢您的理解与支持，给您造成的不便，敬请谅解。

顺颂商祺。

汇丰银行(中国)有限公司张家港支行

二零二二年四月十三日

Adjustment to Branch Business Arrangement

Dear Customer(s),

To aid in prevention and control of Covid-19, and effectively protect your health and safety. HSBC Bank (China) Company Limited Zhangjiagang Sub-branch will temporarily out of service since 13 Apr 2022 until further notice. Please refer to HSBC China official website and HSBC China WeChat service account for latest information.

During this period, if you have any service needs, we highly recommend you to use online banking, WeChat service account as well.

If you have any questions to the above, please contact your relationship manager or our Commercial Banking Service Hotline at 4008218878 (working day 9:00-18:00). Thank you for your continuous support to HSBC.

If there's any emergency issue, you can contact our colleague Connie Shi: 13771972130.

Thank you for your understanding and support.

Yours sincerely

HSBC Bank (China) Company Limited Zhangjiagang Sub-branch

13 Apr 2022